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Spoštovane občanke in 
občani.
No, pa smo dočakali tudi prve prave zimske dni in občutke. Snega 
je bilo zanje kar dovolj. Predvsem v višje ležečih predelih je pravo 
zimo še vedno moč užiti. Naj le tako ostane tudi čez počitnice. 
Pred nami so praznični dnevi. Po tako zahtevnem letu, pravzaprav 
dveh, je mirno in sproščeno praznovanje pravi balzam. Verjamem, 
da si bomo vsak po svoje v družinskem krogu naredili nepozaben 
božič in z optimizmom vstopili tudi v novo leto. Tudi teh tegob in 
omejitev bo enkrat konec. 
Prazniki so čas, ko se poveselimo in družimo. Previdni in pazljivi 
bodimo ob tem. Škoda bi bilo, da nam jih virus pokvari. A 
dovolj o njem.
Upam, da ste v letu, ki se izteka, uspeli izpolniti svoja 
pričakovanja. Nekaj pa jih mora ostati tudi za prihodnje. Le 
brez njih ne smemo ostati.
Mi smo si dve izjemni popotnici v novo leto pridelali kar sami. Na 
zadnji seji občinskega sveta smo tako potrdili proračuna za 
prihodnji dve leti. Gre za izjemno investicijsko naravnana 
dokumenta, saj se kot v najboljših časih zopet gibljeta okrog 15 
milijonov evrov. Seveda predvsem na račun evropskih sredstev in 
drugih eksternih virov. Pri pridobivanju teh smo res uspešni. 
Proračuna zagotavljata nemoteno dokončanje začetih investicij 
in takojšnji začetek novih. 
Naslednji leti bo, kot vsi veste, največji poudarek na gradnji 
manjkajoče infrastrukture v strnjenih naseljih – te tam še ni. 
Izjemen projekt je to in nakazuje na konec več kot desetletnega 
obdobja, ko smo varovanje okolja venomer postavljali v ospredje. 
Marsikaj je za ceno tega moralo počakati a tudi za te manj 
zahtevne, a nič manj pomembne vsebine prihaja čas.
Optimistično lahko načrtujemo začetek izvedbe, saj smo kljub 
zaostrenim razmeram v gradbeništvu praktično pred potrditvijo 
izvajalca in nadzornika tega velikega projekta. Na naš razpis je 
tako v eni kot drugi kategoriji prispela le po ena ponudba. Tudi 
strahovi o velikih povišanjih cen so se izkazali za neupravičene, saj 
kaže, da bomo v obeh primerih znotraj razpisane vrednosti. V teh 
dneh poteka pregled dokumentacije in verjamem, da bomo po 
potrditvi obeh z deli začeli že v januarju ali februarju.  
Nova proračuna vključujeta tudi vse ostale potrebne vsebine. 
Sočasno s sprejemom proračuna sta bila sprejeta tudi letna 
programa športa in kulture, kar omogoča takojšnji začetek razpisa 
in čimprejšnje financiranje delovanj društev. Naši občinski svetniki 
se svojih nalog res v polni meri zavedajo. Pravočasno usklajevanje 
dokumentov in njihov sprejem na pristojnih odborih in občinskem 
svetu je ena najpomembnejših nalog. Prav tako so bila na njihovo 
pobudo podvojena tudi sredstva za najrazličnejše oblike pomoči 
ljudem v stiski.
Mirno in brez zapletov je potekala sanacija jezera na Rakitni, ki že 
ima svojo staro podobo. Ob zahtevni koordinaciji izvedbe tudi 
dela na cesti proti Jezeru dobro potekajo. Kolikor bo le vreme 
dovoljevalo, toliko bo narejenega letos; do polovice prihodnjega 
pa bodo dela tudi končana.

Za našo občino je obisk DRSI vedno eden najpomembnejših. Ob 
pregledu stanja trenutno odprtega gradbišča se vedno oziramo 
tudi po prihodnjih projektih. V prihodnje bosta ob rednih 
vzdrževanjih in sanacijah obstoječih cest ključna dva načrtovana 
projekta. V prvem gre za dokončanje rekonstrukcije ceste med 
Podpečjo in Preserjem ter skozi Preserje. Naslednji pa je 
rekonstrukcija ceste in gradnja pločnika skozi Podpeč v smeri 
Borovnice. Oba sta vključena v načrte za prihodnji dve leti. Seveda 
brez vaše naklonjenosti pri pridobivanju zemljišč tudi tokrat ne 
bo šlo. A če boste projektom izkazali tako naklonjenost, kot smo 
jo v zadnjem obdobju bili deležni na Brezovici, v Notranjih in 
Vnanjih Goricah ter na Jezeru, se za pravočasno pridobitev 
ustreznih dovoljenj ni bati.
V zadnjih dneh leta bo finančno zaključen projekt izgradnje 
prizidka k OŠ Preserje. Tudi najmanjše pomanjkljivosti so bile 
odpravljene in po potrjeni dokumentaciji nadzora bodo tudi 
zadržana sredstva izplačana, s tem pa bo investicija končana.
Zelo veseli smo bili informacije, da smo vključeni v aneks 
Ministrstva za zdravje za povečanje programov nekaterih naših 
splošnih zdravnikov, zobozdravnika in programa zdravilišča 
Rakitna. 
Tako. Vsem zahtevnim okoliščinam navkljub je za nami uspešno 
leto, pred nami pa praznično obdobje. Upam, da ste in boste 
preživeli mirne in vesele božične ter novoletne praznike. Čestitke 
tudi ob Dnevu samostojnosti in enotnosti.
S spoštovanjem.

župan Metod Ropret
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Komunala na Občini Brezovica
V mesecu decembru se je iztekel rok za oddajo ponudb za gradnjo 
kanalizacije in nadzora  pri gradnji za naselje Žabnica, zahodni del 
Brezovice, naselje Laze in stranske ulice ob Podpeški cesti  in za 
naselje Postaja. Povsod je bil ponudnik samo eden, tako da v 
kratkem pričakujemo podpis pogodbe. Po uvedbi v delo se bodo 
dela začela v januarju. Ko bo znan razpored in terminski plan 
gradnje, bomo prebivalce o tem obvestili. Kot za vsa druga 
področja, kjer smo v naši občini že gradili kanalizacijo, bo občina 
izdala odločbe za plačilo komunalnega prispevka za priključitev 
na kanalizacijo. Izračun prispevka poteka po istem ključu kot za 
vse do sedaj. Seveda pa znova opozarjamo, da je priključitev na 
javno kanalizacijo mogoč le ob dokazilu, da ima objekt gradbeno 
dovoljenje. Če ima kdo še nelegalno gradnjo, je treba za take 
objekte pridobiti gradbeno dovoljenje. Časa ni veliko, tako da je  s 
temi zadevami treba pohiteti.
Za naselje Goričica smo pripravili prijavo za nepovratna sredstva 
za gradnjo kanalizacije. Izbor  občin, ki bodo deležne 
sofinanciranja, bo končan v prvi polovici leta 2022. Obetamo si 
lahko do 50 % nepovratnih sredstev iz sklada za okrevanje.
Po kazalnikih in statistiki se je  epidemija v prvi polovici meseca 
decembra počasi umirila. Seveda to  še ne pomeni, da lahko 
opustimo vse ukrepe za preprečevanje  širjenja koronavirusa.  
Ravno v času, ko pišem ta članek, se razmere z novim sevom 
koronavirusa spet zaostrujejo. Številke in odstotki okužb v naši 
občini so bile zelo visoki.  Stopimo skupaj in se cepimo za svojo 
varnost in varnost naših najbližjih. 
Ob koncu leta se radi ozremo nazaj na prehojeno pot in seveda s 
pogledom v naprej. Je že pač tako – ljudje smo ustvarjeni tako, da 
premagamo skoraj vse neugodnosti in opravimo naloge, ki nam 
jih zastavlja življenje. Trdno sem prepričan, da bomo tudi iz 
obdobja pandemije in omejitev, ki nam jih je prinesel koronavirus, 
stopili v lepšo prihodnost. 
Komunalni oddelek Občine Brezovica in komunalni odbor Občine 
Brezovica vsem želita srečno in seveda ZDRAVO v letu 2022. 
Praznike pa preživite čim lepše v krogu svojih družin.   

podžupan Marko Čuden 

Zadnja letošnja seja Sveta 
Občine Brezovica
V Modri dvorani na Brezovici je v sredo, 15. decembra 2021 
potekala 17. redna seja Sveta Občine Brezovica. Svetniki so 
potrdili zapisnik 16. redne seje in dnevni red. Župan Metod 
Ropret jih je v tej točki obvestil o vseh aktualnih dogajanjih.
S Slovenskimi železnicami so uspeli doseči dogovor o 
rekonstrukciji železniške proge na odseku od Brezovice do 
Preserja. Ko bodo na odseku od Brezovice do Notranjih Goric 
pridobljena vsa zemljišča, bodo nadaljevali na tem delu. Iz tega 
razloga bodo ta odsek izpustili. Začetek gradnje Mercator centra 

na Brezovici napovedujejo spomladi. Izid razpisa za dokončanje 
kanalizacije je končan, izbran je izvajalec.
Predlog proračuna Občine Brezovica za leti 2022 in 2023 je 
občinski svet sprejel soglasno. Proračun za naslednji dve leti je 
treba sprejeti, saj so v načrtu velike investicije, ki ti dve leti 
vključujejo. Do bistvenih sprememb v samem proračunu ni 
prišlo. Dokumenta za obe leti si lahko podrobneje ogledate na 
spletnem mestu občine Brezovica. Svetniki so umaknili sklep o 
potrditvi elaborata lokacijske preveritve. Opravljena je bila tudi 
obravnava osnutka sprememb in dopolnitve občinskega 
prostorskega načrta.
Potrjen je bil letni program športa, ki športni infrastrukturi 
posveča 549.300 € in skupno področju športa 659.300 €. Potrdili 
so tudi letni program kulture za leto 2022 in soglasje k ceni 
pomoči na domu. Ta določa ekonomsko ceno storitve pomoči na 
domu, ki v letu 2022 znaša 20,61 EUR na uro. Povprečni mesečni 
stroški znašajo 6.800,48 evra. Subvencija proračuna občine 
Brezovica je 80,69 %, kar pomeni, da uporabniki plačajo 19,31 % 
cene storitev. Občini se s tem poveča njen delež cene, cena pa, ki 
jo plača uporabnik, ostane nespremenjena.
Svetniki so sprejeli predlagan Sklep o mreži javne lekarniške 
dejavnosti na primarni ravni na območju občine Brezovica, ki 
obsega dodatno, podružnično enoto lekarn na Brezovici. 
Brezovica bo s tem pridobila lekarno, predvidoma v novem 
Mercator centru. Sprejet je bil tudi sklep o financiranju političnih 
strank v letu 2022, ki se ne spreminja. Sredstva so zagotovljena.
Ob koncu je župan Metod Ropret še nagovoril svetnike: »Za vse, 
kar smo v letošnjem letu naredili, se vam zelo lepo zahvaljujem. 
Večkrat je slišati, da je ta stopnja razumevanja in naša enotnost 
za druge neobičajna. Sam sem na to vsako leto bolj ponosen. Ne 
glede na to, od kod prihajamo, vsi vemo, da tukaj sedimo zaradi 
ljudi. Tudi če se je treba za kakšno stvar uskladiti, to brez težav 
naredimo. To je prava kvaliteta tega in vseh preteklih občinskih 
svetov, temu primerni pa so tudi kazalniki razvoja te občine. S 
takimi ljudmi in na takšen način res prijetno delati in s tem pridejo 
tudi rezultati. Želim vam mirne in prijetne praznike.«

Eva Povirk
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JAVNI RAZPIS
za pomoč pri kritju stroškov socialno 
varstvene storitve socialnega servisa 

celodnevne povezave preko osebnega 
telefonskega alarma v občini Brezovica

Občina Brezovica  objavlja razpis za pomoč pri kritju stroškov socialno 
varstvene storitve socialnega servisa celodnevne povezave prek 
osebnega telefonskega alarma – E-oskrba. Storitev E-oskrba je 
socialno varstveni servis celodnevne povezave prek osebnega 
telefonskega alarma, imenovan tudi pomoč na daljavo oz. varovanje 
na daljavo. Z uporabo sodobne tehnologije omogoča 24/7-povezavo 
uporabnika z medicinsko usposobljenim osebjem v asistenčnem 
centru in posredno njegovimi svojci/skrbniki za hitro organizacijo 
ustrezne pomoči, ko jo uporabnik potrebuje: v primeru padca in 
posledične poškodbe, ob nenadni slabosti ali duševni stiski.
Storitev se izvaja v sodelovanju s Telekomom Slovenije d.d., s katerim 
ima občina sklenjeno pogodbo. 
Predmet javnega razpisa je pomoč pri kritju stroškov socialnovarstvene 
storitve socialnega servisa celodnevne povezave prek osebnega 
telefonskega alarma (v nadaljevanju: E-oskrba) za 10 občanov, starejših 
od 65 let, s stalnim prebivališčem v občini Brezovica.
Pomoč pri kritju stroškov storitve E-oskrba se upravičencu dodeli za 
največ 12 mesecev. Upravičenec je upravičen do pomoči pri kritju 
stroškov storitve E-oskrba v višini 15,00 evrov mesečno.
Zainteresirane osebe, ki izpolnjujejo pogoje za subvencioniranje 
socialnovarstvene storitve E-oskrba, lahko oddajo pisne vloge 
(poseben obrazec z vsemi prilogami) v zaprti kuverti z napisom:
»JAVNI RAZPIS E-OSKRBA – NE ODPIRAJ« po pošti ali osebno na naslov 
občina Brezovica, Tržaška 390, Brezovica.
Javni razpis traja od 10. 1. 2022 do vključno 10. 2. 2022.
Celotna dokumentacija predmeta razpisa je dostopna na spletni 
strani: https://www.brezovica.si/za-obcane/razpisi/ ali na Občini 
Brezovica v času uradnih ur.
Za več informacij lahko pokličete na tel 01/3601 778 (Ana Miklič) ali 
01/ 3601 770.

 Uprava Občine Brezovica

Naznanilo javne razgrnitve 

Sprememb in dopolnitev OPN – 

besedilni del, in okoljskega poročila
 

Občina Brezovica vso zainteresirano javnost obvešča, da 
bo od 10. 1. 2022 do 9. 2. 2022 potekala javna 

razgrnitev dopolnjenega osnutka Odloka o spremembah 
in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu 
občine Brezovica – besedilni del – in Okoljskega poročila.

 
Gradivo javne razgrnitve bo dostopno na spletnem mestu 

Občine Brezovica na naslovu www.brezovica.si in na 
sedežu Občine Brezovica, Tržaška cesta 390, 1351 

Brezovica, v času uradnih ur.
 

V času javne razgrnitve bo potekala tudi javna obravnava, 
katere termin in način izvedbe bosta objavljena na 

spletnem mestu občine www.brezovica.si, med javno 
razgrnitvijo pa bo mogoče podati pripombe na dopolnjeni 

osnutek odloka in okoljsko poročilo na predpisanih 
obrazcih, ki jih bo pripravila Občina. 

Več informacij na spletnem mestu občine www.brezovica.si.
 

Uprava Občine Brezovica

BESEDA UREDNIKA

Pa smo prižgali vse luči. Decembrski dnevi so odeti v 
praznično noto. Veliko želja, dobrih in iskrenih besed, 
nasmehov in v prihodnost usmerjenih pogledov si 
bomo podelili na straneh zadnje številke letošnjega 
Barjanskega lista.
Naj nas vse slabe preizkušnje preteklega leta utrjujejo,  
da postajamo iz dneva v dan boljši, spomini na lepe pa 
grejejo še prihodnje leto.
Ustvarjalci Barjanskega lista se vam ob koncu leta 
ponovno zahvaljujemo za sodelovanje, strpnost in 
razumevanje. 
Leto, ki je pred nami nam ponovno pripravlja nove 
izzive. Da pa bo mesečnik zanimiv za branje vsem 
generacijam, ste tudi v prihodnjem letu vsi lepo 
povabljeni, da svoja dogajanja, radosti in ideje pošiljate 
na naš mail in tako prispevate, da bodo strani Barjanskega 
lista obarvane pisano.

uredništvo, Jakob Rus
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Vrtci Brezovica in njihov 
dobrodelni on-line bazar
Vrtci Brezovica v teh časih iščejo nove rešitve za težave, ki se 
pojavljajo. Zaradi epidemije je potrebno veliko prilagajanja, rešitev 
in sodelovanja. Na srečo so zelo nadobudni, predvsem ravnateljica 
vrtcev Liljana Bošnjak, ki zaposlene spodbuja h kreativnosti. 

Že lansko leto so med zaprtjem prišli na idejo, da bi vseeno izpeljali 
novoletni bazar. Ker imajo sodelavke, ki imajo različne veščine in 
znanja, so naredili kar on-line novoletni bazar. Vzgojiteljice so 
prinesle svoje izdelke na fotografiranje. Iz tega razloga so se za to 
možnost odločili tudi sedaj. Kljub temu so izdelke ponudili tudi na 
stojnici v enotah vrtcev. S pridobljenim denarjem z novoletnega 
bazarja vsako leto nakupijo nova igrala. Lansko leto je bila na vrsti 
najmlajša enota v Vnanjih Goricah, eno leto prej igralo na Rakitni. 
Letošnja sredstva namenjajo enoti Notranje Gorice, saj se je potem, 
ko je vrtec zaživel, izkazalo, kaj potrebuje. Tako bodo dokupili eno 
gugalnico in en peskovnik. 
Decembra se v vrtcih dogaja ogromno. Začnimo z Miklavžem, ko 
vsi otroci prejmejo »miklavževa« darila. V preteklih letih je po 
enotah hodil Dedek mraz, se fotografiral z otroci in jim poklanjal 
darila. Božička je na nek način predstavila občina s predstavo in 
darili. Lansko leto smo zaradi zaprtja posneli Dedka mraza, ki išče 
otroke po praznih vrtcih. Posnetek so prejeli vsi otroci oziroma 
njihovi starši, ki so ga skupaj pogledali. Sedaj nismo želeli, da ima 

Spomin Tanaje
Ko vidim sneg in ko se bližajo prazniki, se pogosto spomnim na 
svojo babi, s katero sva skupaj včasih preživljali praznične dni. Ni 
trenutka, ko je ne bi pogrešala, vendar mi je med prazniki najtežje, 
saj sva skupaj pekli. Pekli sva orehove potice, piškote, palačinke … 
Vedno sem ji med peko potice kradla nadev in vedno sem bila 
nagajiva, vendar najboljša pomočnica pri peki. Zelo sva uživali. 
Ona in moja mami sta mi vzbudili veselje do peke. Še vedno rada 
pečem in kuham. Če se mi kdaj kaj zatakne, vedno pomislim, kaj 
bi naredila babi. Lani sem prvič delala potico povsem sama, zato 
sem se želela izkazati. Med zavijanjem se mi je ponesrečila in sem 
mislila obupati, vendar sem vedela, da mi babi tega ne bi dovolila. 
S to mislijo in z mamino pomočjo sem potico popravila in je 
odlično uspela. Babi je vsako leto za praznike spekla več potic, 
eno za družino, eno za sorodnike in eno za vaškega duhovnika. To 
tradicijo zdaj nadaljujeva moja mami in jaz. Med peko z mami 
pojeva, se smejiva, pleševa in uživava, saj delava nekaj, kar nama 
je pri srcu. Skupaj se tudi spominjava babi. Svetujem vam, da 
veliko časa preživite z bližnjimi, ki jih imate radi, saj nikoli ne veste, 
koliko časa boste lahko še skupaj.

Tanaja Reiter, OŠ Preserje, 8. b (mentorica: Romana Skubic)

stik s toliko skupinami, zato smo kombinirali. Dogovorili smo se, da 
je zunaj in mlajšim pomaha, nekateri so odprli okna, starejši so bili 
tudi zunaj. Ne moremo definirati, če je to boljše ali slabše, ampak je 
drugače. Vedno iščemo poti, da otroci to doživijo. Letos smo izvedli 
tudi lutkovno predstavo, večkrat in manjše skupine. Tako se 
decembra ves čas dogaja. V dogajanje je vpetih 125 zaposlenih. 
»Sama epidemija se je po mojem mnenju otrok v vrtcu še najmanj 
dotaknila. Morda to lažje prenašajo, saj so vzgojiteljice brez mask in 
vidijo vso mimiko, ki jo tak otrok potrebuje. Znotraj skupin je 
življenje bolj ali manj enako, kot je bilo. Res je, da imamo veliko 
ukrepov za preprečevanje okužb, a to velja bolj za odrasle,« nam je 
pojasnila ravnateljica. 
V vsem tem času so našli nove zanimive načine, da ni bilo potrebno 
vsega odpovedati. Tako so roditeljske sestanke prirejali zunaj in 
tudi starši so to dobro sprejeli. Otroci so bili zelo kreativni, pošiljali 
so recepte in kuhali. Ker so bili recepti odlični, so vzgojiteljice to 
zbrale skupaj in tako so Vrtci izdali knjigo z recepti in fotografijami 
otrok. Želimo jim uspešno in kreativno delo še naprej.

Eva Povirk

ŠOLE IN VRTCI
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Kolesarji tudi sezono 2021 
zaključili z vrhunskimi rezultati 
Zimski meseci so za kolesarjenje manj prijazni, zato je ta čas 
primeren za analizo preteklih dosežkov in kovanje novih načrtov 
za toplejša obdobja prihajajočega leta. To smo storili tudi pri 
kolesarski sekciji B.V.G. Gulč, ki se lahko v letu 2021 znova pohvali 
z vrhunskimi rezultati. Posebej gre izpostaviti Ivana Kastelica, ki je 
na amaterskem nivoju v svoji kategoriji osvojil skoraj vse, kar se 
osvojiti da, vsaj ko govorimo o pokalnih razvrstitvah in državnih 
prvenstvih. Tudi dosežki ostalih članov niso zanemarljivi – naj 
navedem le nekaj najbolj odmevnih:

Ivan Kastelic (Masters I)
DP cestno: 1. mesto
DP vzpon: 1. mesto

PSLO vzpon: 1. mesto
DP/PSLO kronometer: 2. mesto 

PSLO cesta: 1. mesto
PSLO skupno: 1. mesto

Ivan Popovič (Masters H)
DP cestno: 2. mesto 
DP vzpon: 1. mesto

PSLO vzpon: 5. mesto
DP/PSLO kronometer: 2. mesto 

PSLO cesta: 5. mesto
PSLO skupno: 2. mesto

 Marko Bokalič (Masters G)
DP cestno: 4. mesto
DP vzpon: 2. mesto

PSLO vzpon: 2. mesto
PSLO skupno: 5. mesto

 Martin Jesih (Masters A)
PSLO cesta: 1. mesto

PSLO skupno: 4. mesto

Kljub temu, da se je zima šele dobro začela, že nestrpno 
pričakujemo novo sezono 2022, ko bomo poskusili dobre 
rezultate ponoviti, predvsem pa na kolesu preživeti čim več 
varnih kilometrov in se pri tem lepo imeti. Ni namreč lepšega kot 
s kolesom odkrivati skrite kotičke Slovenije. Če imamo pri tem 
dobro družbo, je vse skupaj še lepše, zato na tem mestu vabim 
vse kolesarske navdušence, ki bi se morda želeli pomeriti na 
kakšnem tekmovanju, in tiste, ki se s kolesarstvom šele 
spoznavate in bi si pri svoji rekreaciji na kolesu želeli družbe, da 
se nam pridružite in skupaj z nami nadaljujete z odkrivanjem 
lepot kolesarstva.

B.V.G. Gulč , Martin Jesih

Mladi tenisači TK Bobi odigrali 
1. klubski turnir
Najmlajši tenisači Teniškega kluba Bobi so v vikendu 13.–14.
novembra odigrali turnirja v mini in midi tenisu. Turnirja sta 
potekala znotraj serije klubskih turnirjev, ki smo jih poimenovali 
Bobi Tenis Tour.
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Odbojkarske novice iz ŠD 
Brezovica
Igrišči v balonu in v telovadnici sta vsak dan polni malih in 
velikih odbojkarjev, kar nas zelo veseli. Prva članska ekipa Špan 
Brezovica je po 12. krogih v 1. B DOL še 
vedno čisto pri vrhu. Trenutno je na 2. 
mestu, po točkah so izenačeni s 
FužinarSijMetal Ravne in za dve točki 
pred Šoštanj Topolšico. Znanja imajo naši 
fantje kljub mladosti veliko, zelo so 
motivirani, odlično vodeni, zato držimo 
pesti, da jim bo uspelo, kar so si zadali.
Druga članska ekipa Pr'Kopač Brezovica 
je po 8. krogih na 4. mestu.
Mladinska ekipa – v bistvu je to naša 
kadetska ekipa, večina fantov je tri leta 
mlajših od ostalih mladinskih 
prvoligaških ekip – je prve tri tekma 
izgubila, a pred njimi je še veliko tekem 
in priložnosti za zmage. 
Drugačna pa je zgodba te iste ekipe med 
kadetskimi prvoligaši. Fantje so na prvem 
mestu, s štirimi zmagami in brez 
izgubljenega niza. 

Obeh turnirjev se je udeležilo več kot 40 tenisačev iz Teniške 
šole Bobi. Otroci so pridobivali prve tekmovalne izkušnje. 
Pri mini tenisu je bila najuspešnejša Lia Kralj iz Borovnice, pri 
midi tenisu pa Taja Hasanovič iz Notranjih Goric. 
V decembru so začeli nastopati tudi otroci, ki že igrajo velik 
tenis. Tekmovanje v starejših kategorijah poteka po ligaškem 
sistemu.
Vsem našim članom, tako otrokom kakor tudi tistim malo 
starejšim, želimo vesele božično-novoletne praznike ter veliko 
število zabitih asov, winnerjev v letu 2022!

TK Bobi

Starejši dečki igrajo v 2. ligi in so na prvem turnirju enkrat zmagali 
in enkrat izgubili. Igralci male in mini odbojke pridno trenirajo in se 
pripravljajo na tekme.

Za nami je v tekmovalnem smislu zelo uspešno leto 2021. Naj tako 
ostane tudi v 2022. Vabljeni na tekme, spremljajte nas na družabnih 
omrežjih in na spletnem mestu.
Vsem želimo zdravo in srečno 2022!

ŠD Brezovica
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Odrske deske v Teatru Janez 
Jalen
V »Sukah« se je na odrskih deskah in okoli njih kljub situaciji kar 
precej dogajalo. Ekipa JJ se je ukvarjala s kar nekaj investicijskimi 
projekti. Glavnino dela smo opravili sami, nekaj pa so ga opravili 
strokovnjaki. V preteklem letu smo tako dokončali preureditev 
podstrehe, ki je sedaj namesto ptičjih gnezd in pajčevin dobila 
povsem drugačno namembnost. Tam je sedaj povečani fundus. S 
tem smo sprostili prostor v sejni sobi in »garaži«. Pleskarji so 
sanirali in prepleskali strop dvorane, mi pa očistili vsa svetila ter 
zamenjali sijalke. Pričakujemo še nakladalno ploščad na stranskem 
vhodu na oder. S to pridobitvijo se bodo poenostavile vse 
manipulacije, ki smo jih do sedaj opravljali skozi stranski izhod 
dvorane.
Predstava Pokovka se je uvrstila na zaključno državno srečanje v 
Postojni, kar je dokaz vrhunskega dela v teatru in potrditev 
začrtane poti in vizije. Mlajša ekipa je pod režijsko taktirko Janeza 
Remškarja pripravila avtorsko predstavo za otroke, ki jo je moč 
videti na naši spletni strani in na spletnem mestu občine Brezovica. 
To je praznično darilo našim najmlajšim, pa tudi tistim malo 
starejšim. Čestitke gledališkemu podmladku!
V teatru smo tudi »zagrizli« v nov tekst. Tokrat gre za komedijo v 
pravem pomenu. Naslov in vsebina bosta razkrita kmalu. Režijsko 

taktirko je po umiku Gojmirja Lešnjaka Gojca zaradi bolezni 
prevzel Jaša Jamnik. Vaje so se preselile na oder, kar pomeni, da 
vse poteka po načrtu. V tej sezoni smo doživeli tudi nekaj 
kadrovskih pomladitev, kar bo v ekipo prineslo svež veter in, 
upamo, podaljšano življenjsko dobo ekipi.
V prihajajočem letu naj pade zastor »Korone« in se dvigne zastor 
»Življenja in smeha«.

Ekipa JJ
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Praznični December v DEOS 
Centru starejših
V današnjih časih so topla beseda in majhne pozornosti največ 
kar štejejo. Prav vsi zaposleni v DEOS Centru starejših Notranje 
Gorice se trudijo, da stanovalcem polepšajo dan. Že v začetku 
decembra so s pomočjo dobrih škratov okrasili okolico centra in 
recepcijo ter praznične lučke namestili še v sobah stanovalcev. S 
pomočjo vrtnarstva in cvetličarstva Filipič so si lahko kupili 
božične zvezde, praznične aranžmaje in adventne venčke, preko 
Leonele sveže sadje in oreščke, Jana Novak jim je ponudila topla 
oblačila, pletenine Jelka pa volnene nogavice, kape in šale. Sicer 
so takšni sejmi v centru stalnica, v decembru pa so poskrbeli, da je 
bilo le teh še več kot običajno in tako so si z dobrinami pričarali 
čarobno vzdušje. Ko so zapadle prve snežinke so jih obiskali 
Barjančki in Mehurčki, skupini predšolskih otrok, ki so prinesli 
pisma in na terasi centra izdelali snežake, stanovalci pa so jih 
opazovali v varnem in toplem zavetju svojih enot. Zadnjo 
adventno nedeljo so jih s svojim obiskom počastili tudi skavti, ki 
so že tradicionalno prinesli luč miru iz Betlehema. 
Ker je mesec december mesec obdarovanj, so teh bili deležni 
popolnoma vsi. Stanovalce so obiskali vsi trije dobri možje, 
zaposlene sta obdarila Miklavž in Božiček, dedek Mraz pa ni 
pozabil niti na otroke zaposlenih, katere vsako leto razveseli z 
igračami in didaktičnimi pripomočki. V okviru akcije Božiček za en 
dan – za starejše so obdarili stanovalce s čudovitimi darili. 
Starostniki po vsej Sloveniji so se razveselili novoletnih voščilnic, 
ki so jih prejeli v sklopu projekta »Mala pozornost za veliko 
veselje«, ki poteka že peto leto zaporedoma.

Srčni ljudje z dobrimi nameni so spletli odejice za starejše na 
invalidskih vozičkih. Vsaka izmed njih je unikatna in delo pridnih 
rok vseh tistih, ki so prepoznali dobrobit medgeneracijskega 
projekta. Zahvala in pohvala vsem sodelujočim, ki so polepšali 
praznični čas starejšim ter pokazali, da lahko z volno pletemo tudi 
odnose in prav posebne vezi.

Poleg vseh prej omenjenih dogodkov so v centru potekale redne 
aktivnosti, zato lahko z gotovostjo rečemo, da je bil december 
tudi letos pravljičen in čaroben. Tistim, ki jih spremljate, in nasploh 
vsem bralcem Barjanskega lista pa želijo mirno, upanja in zdravja 
polno leto 2022! 

Barbara Sorčan

Največji adventni venček v 
Sloveniji
Verjetno smo že vsi v preteklih letih in tudi letos opazili ogromen 
adventni venček v Podpeči. Že štiri leta zapored ga vsako leto izdela 
in postavi Športno kulturno turistično društvo Lokvanj. To je kar velik 
projekt, saj ima venček 9,5 metra premera in je največji adventni 
venček v Sloveniji!
Kako si porazdelijo delo? Moški del društva nabere zelenje, ženski 
del pa ga splete in z žico poveže v ogromen krog, doda novoletne 
lučke in štiri adventne sveče. Izdelovanje jim vzame celo popoldne. 
Sveče na vencu, ki ponazarjajo štiri adventne nedelje, so prižgali 
vsako decembrsko soboto ob 19.uri.
V društvu sicer pravijo, da je delovanje zaradi epidemije omejeno, a 
vendarle so skozi celo leto in predvsem v adventnem času zelo 
aktivni. Sodelovali so pri blagoslovu konj, Barjanki in podobnih 
dogodkih. Aktivno sodeluje manj kot deset članov, zato v svoje vrste 
vabijo nove člane s kreativnimi idejami in veseljem do sodelovanja. 
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Za venčkom v Podpeči pa se skriva tudi prava pravljična dežela 
iz lučk. V preteklem tednu so v sredino venčka postavili figure 
jaslic, ki bodo tam stale vse do 2. februarja. Vabijo vas na ogled 
venčka in jaslic!

Eva Povirk

Postavljanje jaslic povezuje
V vseh krajih v naši občini ter v vseh župnijskih cerkvah župnije 
Brezovica in Preserje se postavljajo jaslice. Običajno jih postavljajo 
skupine ali pa društva. Kaj so jaslice zanje?
»Božič je čas Jezusovega rojstva in v spomin tega postavimo 
jaslice. Seveda imajo vsake jaslice svojo zgodbo in si jih lahko vsak 
posameznik razlaga na svoj način. Letošnje jaslice smo zasnovali z 
mislijo, da se moramo izogibati grehu in raje hoditi za Jezusom, saj 
nam bo ta pot prinesla mir v srcu,« so povedali brezovški animatorji, 
ki jaslice postavljajo v glavni župnijski cerkvi svetega Antona 
Puščavnika na Brezovici.

Katera pa je najljubša figura brezoviških animatorjev? »V jaslicah je 
veliko različnih figur in na nekatere včasih kar pozabimo. Tak je na 
primer lik pastirja, ki je nam, animatorjem, najljubša figura v 
jaslicah. Pastirji so bili tisti, ki so bili najbližje Jezusovem rojstvu in 

prav oni so imeli to čast, da so ga prišli prvi pozdravit. Lahko so 
nam v zgled. Če bomo tudi mi tako skromni, kot so bili v tistem 
času pastirci, bomo tudi mi deležni božjega kraljestva. Pastirji 
pa nas na nek način spominjajo tudi na nas, kajti tudi mi smo 
pastirji otrokom na oratoriju in jih vodimo skozi dni, ko smo 
skupaj,« odgovarjajo.
Priprave na postavitev jaslic se pričnejo že meseca novembra, ko 
se dogovorijo, kakšne naj bi bile videti jaslice. Kakšen teden po 
sestanku se odpravijo nabirat mah, saj ta potrebuje veliko časa za 
sušenje, letos jih je pri nabiranju spremljal tudi dež. Nalogo so 
kljub temu odlično opravili. Samo postavljanje jaslic se na Brezovici 
začne en teden pred božičem. Ker so jaslice obsežne, samo 
postavljanje vzame veliko časa, a se zelo potrudijo in s trdo roko 
delo običajno opravijo v dveh dneh.

Ob začetkih so jaslice na Brezovici postavljali mladi iz župnije in 
tako je čez nekaj let pobuda prišla do animatorjev, ki že skoraj 
deset let postavljajo jaslice v župnijski cerkvi.
Na vprašanje, zakaj pomagajo in sodelujejo, so odgovorili tako: 
»Za nas postavljanje jaslic ne pomeni samo, da na mah postavimo 
sveto družino in je tako naše delo končano. Postavljanje nam 
pomeni veliko več, saj v to vložimo veliko časa in našega truda. Z 
lepimi jaslicami skušamo tudi doprinesti k praznovanju božiča v 
naši župnijski skupnosti. Seveda pa je postavljanje jaslic tudi zelo 
dober team building, kjer se animatorji še bolj povežemo, saj lahko 
prav vsak izmed nas s svojo idejo doprinese k boljšemu zaključku 
in na koncu res vidimo, kaj vse smo sposobni narediti skupaj.«
Jaslice postavlja tudi veliko družin doma. Postavitev jaslic v 
družinskem krogu nosi sporočilen pomen povezanosti družine, saj 
je eden najbolj zaželenih in veselih dogodkov krščanske tradicije 
pri nas. Vsem skupinam in družinam želimo veliko veselja pri 
postavljanju, brezoviškim animatorjem pa se zahvaljujemo za 
sodelovanje.

Eva Povirk
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V GZ Brezovica dobili 28 novih 
operativnih gasilcev 
V letu 2021 smo v Gasilski zvezi Brezovica organizirali v 
mesecu maju tečaj za pridobitev strokovne izobrazbe gasilec 
pripravnik, ki obsega 35 pedagoških ur (PUR). To je osnovni 
tečaj za pridobitev strokovne izobrazbe za opravljanje dela 
operativnega gasilca v gasilski enoti. Tečaj je obiskovalo 38 
kandidatov in vsi so z zaključnim izpitom izpolnili pogoj za 
nadaljnje strokovno usposabljanje. Pridobili so čin gasilec-
pripravnik. Naslednja stopnja je bila tečaj za operativnega 
gasilca, ki se je začel v mesecu juniju z teoretičnim delom ter 
nadaljeval v mesecu septembru z praktičnim delom tečaja. 
Tečaj obsega skupaj 192 PUR. Zaključni izpit pred komisijo GZ 
Slovenije smo imeli 11. 12. 2021. Tečaja se je v začetku 
udeležilo 35 kandidatov, zaključnega izpita pa se je udeležilo 

28 kandidatov iz 8 gasilskih enot GZ Brezovica. Vsi kandidati 
so opravili z odliko ter z opravljenim izpitom pridobili čin 
gasilec. Posebej smo veseli, da smo vse aktivnosti jeseni 
izpeljali pod strogimi ukrepi proti bolezni COVID-19 in nismo 
imeli nobenih okužb. 
Vsem novim operativnim gasilcem želimo uspešno delo v 
njihovih enotah. 

Voščilo podpeških gasilcev

Ob koncu še enega neobičajnega leta z optimizmom 
zremo v prihajajoče leto in  vam želimo lepe in 

prijetne praznike, v letu 2022 pa zdravja, 
sproščenosti in veselja. Srečno!

PGD Podpeč

Poveljstvo GZ Brezovica

»Želje so kot iskre, ki pod pepelom tlijo
 in ko pepel odgrneš, tiho zagorijo!«

V letu ki prihaja vam PGD Vnanje Gorice
želi, da se vam uresničijo vse želje in hvala za vso pomoč 

pri našem delovanju.

Gasilke in gasilci PGD Vnanje Gorice

Ob novem letu vam želimo 
naj bo to najlepše leto, 

z veliko sonca, 
z mnogo sreče, 

naj z uspehi bo prežeto, 
naj pride v miru in 

v miru se izteče. 

PGD Notranje Gorice-Plešivica
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Spoštovani krajanke in krajani 
Rakitne
Končuje se še eno leto epidemije in ukrepov za njeno omejevanje. 
Ukrepi nam gotovo že vsem presedajo, a brez njih bi bilo še dosti 
huje. Izzivov in naporov še ni konec, nove negotovosti prinaša 
virusna različica omikron in za njo verjetno še kakšna. Odgovorno 
ravnanje bo še naprej zelo pomembno. Ne gre samo za lastno 
zdravje, ampak zlasti za solidarnost z ranljivimi. To je pot k zdravju 
in sreči v novem letu 2022, ki vam ju želim v imenu Krajevne 
skupnosti Rakitna.

Za KS Rakitna Gorazd Kovačič

Načrti na Brezovici so 
izpeljani 
Leto se hitro bliža koncu. Temu primerno smo tudi mi uspeli 
izpeljati vse začrtane projekte. 
Uspeli smo pridobiti gradbeno dovoljenje za vse objekte v 
Športnem parku v Radni.  
Prav tako smo pridobili gradbeno dovoljenje za gradnjo novega 
tako imenovanega Medgeneracijskega parka. Gre za park, v 
katerem bodo namestili igrala za otroke in vadbene naprave za 
starejše. Lokacija tega parka je na območju zaklonišča v naselju 
Postaja, poleg obstoječega večnamenskega igrišča. Druga faza 
tega projekta je, da čim prej poiščemo finančna sredstva za 
izvedbo. Te bomo poskusili dobiti prek LAS Barje ali podobnih 
drugih evropskih virov.
V kraju smo postavili 6 oglasnih tabel, katerih namen je brezplačno 
oglaševanje vaših prireditev, tečajev ipd. Če se bo pokazala 
potreba, bomo postavili še kakšno dodatno.
Pridobili smo idejno zasnovo za ureditev sprehajalne poti na trasi 
stare železniške proge. S tem projektom se bomo prav tako javili 
na razpisu LAS Barje.
V načrtovanju in pridobivanju soglasij je tudi nov prehod za pešce 
na Podpeški cesti na križišču s potjo Za grabnom. Projektna 
dokumentacija bo narejena v začetku prihodnjega leta. Iskanju 
vira financiranja se bomo posvetili v prihodnjem letu.
Z občinsko upravo smo se dogovorili, da bodo v prihodnjem letu 
naredili nove prepotrebne parkirne prostore pri pokopališču. 
Naša naloga pa bo pridobitev dokumentacije in ustreznih 
dovoljenj za razširitev pokopališča. Pogovarjali smo se tudi o tem, 
da bo treba renovirati mrliško vežico.
Obljubili so nam, da bodo ob gradnji novega trgovskega in 
poslovnega centra ob Tržaški cesti razširili tudi Remškarjevo cesto.
Imamo pa še veliko idej, ki vam jih razkrijemo pozneje, ko bo 
prišlo do same izvedbe. 
Kljub vsem razmeram, s katerimi se soočamo, vam v prihodnjem 
letu želim veliko zdravja, sreče in osebnega zadovoljstva. 

Krajevna skupnost Brezovica, Boris Malovrh

Novice DU Tulipan
Ker epidemija še vedno traja, srečanja naših članov 
v decembru nismo mogli organizirati. Vse člane 
društva smo obdarili s setvenim koledarjem, člani, starejši od 80 
let pa so prejeli še Mercatorjev darilni bon za 10 evrov. Prav tako je 
Rdeči križ obdaril vse svoje člane s simboličnim darilom.
Vsem občanom naše občine, posebej pa  našim članom, želimo 
lepe praznike, v letu 2022 pa sreče in zdravja.

Za UO DU Tulipan Tatjana Krhin
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Društvo upokojencev 
Brezovica v letu 2021
Leto 2021 delovanju našega društva ni bilo naklonjeno, saj nam je 
virus vedno vse preprečil.
V začetku leta smo imeli nujni občni zbor v skrčeni obliki, da smo 
lahko potrdili zaključni račun. Nato smo čakali, da se epidemiološka 
slika izboljša, vendar zaman. Tako smo se morali odpovedati 
načrtovanemu srečanju v juniju. Takrat sem se udeležila posveta na 
temo »Pomoč na domu«, ki smo ga imeli v DEOS Centru starejših v 
Notranjih Goricah. V začetku julija smo imeli v Modri 
dvorani  predstavitev Telekomove storitve E-oskrba, kjer je bil 
prisoten g. Acman, ki se bo v imenu občine dogovarjal o tem 
projektu.
Poletje je hitro minilo in upali smo na boljšo jesen. Septembra smo 
se v Vnanjih Goricah udeležili srečanja društev v okviru Območne 
zveze društev upokojencev Ljubljana Vič - Rudnik.
Pripravili smo program za martinovanje in novoletno srečanje 
članov našega društva, vendar smo zaradi omejitev druženja morali 
oba dogodka odpovedati.
Smo pa ob koncu leta obiskali vse naše člane, tudi v domovih 
starejših občanov, in jih skromno obdarili. 

VOŠČILO IZ KS PODPEČ-PRESERJE

Ob koncu leta 2021 se v imenu Sveta KS Podpeč – Preserje 
in osebno zahvaljujem vsem krajanom, ki so spremljali in 
podpirali naše delo. Predvsem bi se zahvalili za dobro 
sodelovanje Svetu KS Podpeč-Preserje in Občinski upravi 
Občine Brezovica, posebej županu in podžupanu. 
Vsem krajanom in krajankam KS Podpeč-Preserje želim 
predvsem zdravja in prijetne božične praznike ter srečno, 
zdravo in uspešno novo leto 2022. 

KS Podpeč-Preserje Janez Šuštaršič 

Kolikor so razmere dopuščale, so naše članice vsako jutro pridno 
telovadile v Radni na balinišču na prostem; tu so lahko upoštevale 
vsa priporočila NIJZ.
Ne smemo pozabiti naše ženske balinarske ekipe, ki so tekmovale 
za osrednjeslovensko PZDU in na državnih športnih igrah ZDUS 
2021 zasedle tretje mesto. Iskrene čestitke.
V letu 2022 želimo zdravja, spoštovanja, mnogo toplih in prijaznih 
besed, predvsem pa, da se bomo lahko ponovno družili in si 
povedali prav vse, kar nas je bremenilo v teh dveh neprijaznih letih.
SREČNO 2022!

Predsednica DU Brezovica Danica Selan
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DU Notranje Gorice - Plešivica
Na koledarju smo obrnili zadnji list v letu, že je tu december – kar 
prehitro. Letos  smo zelo pohiteli z dogodki, kot  so izleti, pikniki, pa 
vendar vsega nismo uspeli realizirati. Bolezen COVID-19 nam je 
preprečila nekaj načrtovanih dogodkov, vendar smo morali 
upoštevati ukrepe NIJZ. Zelo na primer pogrešamo novoletno 
srečanje – upajmo, da ga bomo lahko organizirali naslednje leto. V 
decembru smo končali z voščilnicami, jih dali v ovojnice  in naši člani 
UO so jih vsakemu članu odnesli na dom, nekaterim smo jih poslali 
po pošti, pa tudi v domove za starejše smo jih odnesli. Poleg tega pa 
smo naredili novoletne paketke za vsakega člana od 80 let naprej, 
bilo jih je veliko. Odnesli smo jim jih na dom, bili so zelo veseli. 

V Izoli v hotelu Delfin smo imeli rezervacijo za skupino članov, ki so 
prav ta mesec letovali – bili so zadovoljni. Imamo še zadnjo sejo, na 
kateri bomo pripravili načrt dogodkov za naslednje leto. 
 Ob zaključku pisanja pa želim vsem članom društva in krajanom 
predvsem zdravja in sreče ter veliko osebnega zadovoljstva v letu 
2022, da se bomo srečevali še veliko let. 
Ostanite zdravi.

Za DU Notranje Gorice - Plešivica zapisala Metka Marinčič

Slovenija kvačka slovenske 
grbe
Februarja letos sem na družbenem omrežju videla objavo: »Ali bi 
sodelovala v prostovoljnem projektu in nakvačkala grb slovenske 
občine?«. Nič nisem pomišljala in se takoj prijavila. Bila sem med 
prvimi in sem lahko izbrala naš grb, grb občine Brezovica. V 
naslednjih mesecih so tekle priprave, naučila sem se tehnike 
kvačkanja c2c, poleti sem po pošti dobila paket volne – kar 31 
klobk. Čeprav so me srbeli prsti, sem počakala na uradni začetek 
15. septembra. Takrat nas je 211 kvačkaric in 1 kvačkar začelo z 
velikim projektom Slovenija kvačka. Za vsak grb je predvideno 150 
ur dela, nekaj kg volne, čas pa je do konca decembra. Svoj grb sem 
končala 28.11., se od njega poslovila in ga izročila organizatorki 

PD na Smokuškem vrhu
PD Podpeč Preserje je v nedeljo, 12.12.2021 obiskala Smokuški 
vrh nad Begunjami. Pot gre mimo cerkvice sv. Petra, kar je za 
domačine enako kot za nas Barjance sv. Ana.
Res lepo sončno vreme na podlago bele opojnosti nas je zvabilo 
na pot, primerno tudi za pohodnike z manj fizične kondicije. 
Zjutraj na startu smo imeli še kar pomrznjeno podlago, tako da 
smo se takoj opremili z derezicami. Za tak pohod so bile primerne, 
sicer pa za hojo po bolj izpostavljenih terenih prenevarne. Začetna 
strmina nas je hitro ogrela. Šli smo ob sankaški progi. Ker je bila 
narejena gaz, niti ni bilo treba preveč iskati poti, tako da nas je kaj 
hitro pripeljala do cerkve sv. Petra. Po krajšem počitku smo 
nadaljevali direktno proti vrhu. Pot gre večinoma skozi gozd, tako 
da kaj lepih pogledov ne omogoča. Mora pa biti v bolj vročih 
dneh prav prijetna. Ko smo prispeli na greben, ki se razteza med 
dolino Završnice in Gorenjsko ravnino, smo bili že na vrhu. Višina 
kaže 1122 m. Na njem je več klopic za uživanje ob razgledovanju 
po najvišjih vrhovih Alp, spodaj na ravnini pa na Blejsko jezero. 

Uživali smo na sončku. Vračali smo se v smeri sankaške koče, ki je 
gostila veliko pohodnikov, mimo sv. Petra po strmi Petrovi poti v 
dolino.
Bil je lep sprehod v dobri družbi – v pričakovanju konca leta in 
konca epidemije.
Planinci ob koncu leta želimo vsem vse dobro in varno po vseh 
poteh.

Marijan Božeglav
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projekta. Vsi grbi bodo nekaj mesecev na razstavi, nato pa jih bodo 
ponudili v odkup županom občin in podjetjem. Kam bo romal moj 
grb, še ne vem, upam pa, da bo okrasil kakšno steno.

Vladka Kržič

Čebelarka v mravljišču 
V ponedeljek, 22. 11. 2021, je vrtec v Podpeči dobil obisk 
čebelarke iz Čebelarskega društva Filip Žagar. Glede na to, da 
so vrtci in šole teden pred obiskom uživali v tradicionalnem 
slovenskem zajtrku, sem nalogo čebelarja z veseljem 
predstavila otrokom v skupini Mravljinčki. Pogovarjali smo se o 
pomenu čebel, kdo vse sestavlja čebeljo družino, kaj med sploh 
je, kako nastane vosek in kako vsaka čebelica v panju šteje. 

Presenečena nad predhodnim znanjem otrok o čebelarstvu sem 
skupini z veseljem odgovarjala na zastavljena vprašanja. Nove 
informacije so v možgančke «zasidrali« tudi z okušanjem in vonjanjem 
različnih vrst medu ter cvetnega prahu. V zahvalo so mi otroci v 
spremstvu vzgojiteljic usklajeno zapeli pesem o medvedku in 
čebelah. Zaključek predstavitve je tako določil mraz, ki nam je počasi 
lezel pod kožo. Še enkrat se lepo zahvaljujem vzgojiteljici, ki je stopila 
v stik z našim društvom, in mravljinčkom za njihovo poslušnost. 

Tadeja Vidmar

»Dobrota je zlata veriga ki povezuje«

Kljub temu, da letos zaradi razmer nismo uspeli izpeljati 
naših zastavljenih projektov, se Vsem, ki ste donirali na naš 

račun, iskreno zahvaljujemo. Dobrodelni bazar bomo 
poskušali izpeljati v pomladnih mesecih, ko bo tudi vreme 

prijetnejše za dogodke na prostem. Vsi, ki ste se znašli v 
stiski, pa se lahko obrnete na naš sklad, kjer Vam bomo 

poskušali pomagati, v okviru sredstev, ki jih imamo na voljo. 
Ob iztekajočem letu želimo vsem mirne in zdravo 

preživete praznike ter srečno v novem letu!

TRR: SI 56 0120 8010 0000 771
Ref.: SI 00 6260

Občina Brezovica
Tržaška cesta 390

1351 Brezovica
Za Županov sklad

Županov sklad Občine Brezovica
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Vnanjščice in papirnate rože
Vnanjščice so sekcija, ki deluje v okviru Folklorne skupine 
Rožmarin. Izdelujejo rože iz krep papirja, ki so videti enake ali pa 
še boljše kot prave. V skupino so vključene starejše ženske iz 
Vnanjih Goric. Navdušile so se nad izdelovanjem rož in so 
pripravljene, da svoje znanje in izdelke delijo z nami.

Že nekaj let nazaj je v Podpeči potekala razstava cvetja iz papirja. 
Gospa, ki jih izdeluje, jih je tako navdušila, da je z Vranskega prišla 
na Brezovico naučit skupino petnajstih žensk. Pojavila se je vizija, 
da bi imele tudi skupino, a ker jih je bilo malo, je bilo najbolje, da 
bi se nekam priključile. Tako so se v okviru kulturne dediščine 
združile s Folklorno skupino Rožmarin. Dolgo so izbirale ime, a so 
se na koncu odločile za ime »Vnanjščice«, saj vse prihajajo iz 
Vnanjih Goric. Na prvi delavnici so se priučile izdelave štirih rož, 
kasneje pa še več. Ker je vse skupaj odlično izgledalo, so se želele 
predstaviti tudi drugim. To so jim omogočili v Domu starejših v 
Notranjih Goricah. Tam so imele prvo razstavo. Potem se je stvar 
nadaljevala, imele so razstavo v Podpeči, na Festivalu za tretje 
življenjsko obdobje, na Vranskem, na Kulturnem močvirju in tako 
naprej. »Glede na to, da se s tem ni nobena ukvarjala prej, se mi 
zdi, da so punce enkratne,« pravi glavna začetnica skupine. 
Skupina si je po novem omislila tudi svoje uniforme, saj se mora 
na razstavah opaziti, da so ena skupina, s slamnatimi klobuki, na 
katere se lahko pripnejo njihovi izdelki. 
»Na začetku mi ideja ni bila tako všeč. Ko smo začele z delavnicami, 
pa mi je postalo tako všeč, da sem bila popolnoma navdušena. Da 
lahko s svojimi rokami narediš nekaj tako lepega,« nam je zaupala 
ena izmed osmih članic skupine, ki se dobiva enkrat na teden. 
Veliko ustvarjajo skupaj, en del pa tudi vsaka zase doma. Pravijo, 
da delajo predvsem za svojo dušo in papirnatim rožam dodajajo 
novo noto. Njihovi izdelki so enaki ali pa skoraj lepši kot prave 
rože.

Kam segajo njihovi začetki? Z izdelovanjem so pričele v letu 2018. 
Prvič so se javno predstavile na dobrodelnem koncertu v Notranjih 
Goricah, ko so znani pevci v zahvalo prejeli njihove izdelke. Veliko 
so izdelale aranžmajev za cerkev v Vnanjih Goricah, njihova 
»butara« je dobila tudi nagrado na razstavi, saj je bila sestavljena 
iz tristo cvetov! Vsakič znova, ko so se udeležile nekega dogodka, 
so dobile nov zagon. V sodelovanju z domom starejših so opazile, 
kakšno veselje imajo tudi starejši pri izdelovanju. Priredile so tečaj 
za otroke, tudi v vrtcu so že predstavile svoje veščine. Njihove 
vnukinje zelo rade z njimi izdelujejo unikatne rože. V kratkem času 
so začele sodelovati z različnimi organizacijami in se povezovati. 
Ob vsem tem pa tudi na otroke prenašajo kulturno dediščino.

Sama epidemija jih močno ovira. Ne morejo prirediti delavnic, 
vsaj ne v tako velikem obsegu. Ni veliko razstav ali pa jih sploh ni. 
Tako se včasih dobijo v delavnici, nekaj izdelajo pa doma. V času 
zaprtja so v delavnico prišle le po papir in ostale potrebščine. 
Vsega tega ne izdelujejo samo zase, ampak tudi za poklon, darilo 
in po naročilu. Pravijo, da ni lepšega kot podariti izdelek, ki si ga 
sam naredil. Večkrat izdelajo tudi aranžmaje za žalne slovesnosti. 
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Katere so njihove najljubše rože, ki jih izdelujejo? Odgovarjajo, da 
vrtnice, gerbere, bele marjete ter šopki iz maka, plavice in 
marjetice. Izdelale so tudi prelep močvirski tulipan s podstavkom 
iz breze, ki v paketu predstavljata našo občino in sta lahko 
protokolarno darilo.
Kaj jim izdelovanje, druženje da? »Ko začneš ustvarjati, na vse 
pozabiš. Ne misliš na nič drugega, ampak se osredotočiš na papir, 
svoj izdelek. Menim, da pomaga tudi proti stresu,« izrazijo svojo 
strast. Če bi kdo za kakršen koli namen želel večni cvet, šopek ali 
pa aranžma, jih lahko kontaktira na telefonsko številko 041-320-
443 ali na e-poštni naslov jozica.perne@gmail.com. Želimo jim 
veliko veselja, prelepih izdelkov in uspehov.

Eva Povirk

Creatusov intervju z umetniško 
dušo Danielo Nebec
»Nam nevidne povezave imenujemo naključja. A »korenine« se 
srečujejo pod zemljo.« je nekoč izjavila pisateljica Charlotte 
Armstrong Lewi. Tako bi lahko v eni misli zgoščeno predstavila splet 
okoliščin, ki je ustvaril »povezavo« med menoj in gospo Danielo 
Nebec. V roke ji je namreč prišla moja pesniška zbirka in gospa s 
takrat 95-letnimi življenjskimi izkušnjami si je želela spoznati 
avtorico. A ko spoznaš njo, pravzaprav spoznaš vrelec močne 
energije, ki se na »površju« kaže v obliki globoko povednih pesmi in 
slik, ki odražajo njeno dojemanje okolja, ter z nalezljivim nasmehom. 
Daniela namreč piše pesmi. In riše. In razmišlja o življenju. Globoko.
Daniela je dokaz, da kreativnost ne pozna meja. Ne zgolj fizičnih. 
Tudi dimenzija časa ji je tuja. 
Ta intervju je nastal na njen 96. rojstni dan. Med drugim mi je 
povedala, da je jezna sama nase. Ko sem jo vprašala, zakaj, je kar 
izbruhnilo iz nje: »Danes je en mesec, odkar sem zbolela za boleznijo 
COVID-19, pa še vedno nisem dobro!«. Ker si že nekaj časa »nalivava 

čistega vina«, sem jo hotela »potolažiti« z nekoliko kontradiktorno 
modrostjo: »Ampak Daniela, daj si čas, 96 let imaš…«. Ona pa nazaj: 
»Ah, kaj! To še sto ni!«.  

Daniela, lahko bi rekla, da sva bili druga drugi predstavljeni 
najprej skozi pesmi in šele potem »v živo«. V resnici sva se na tak 
način druga drugi »razgalili«, še preden sva se zares spoznali, 
kajne?
Res je. Bolj ko ne po naključju mi je v roke prišla tvoja pesniška zbirka 
»Dotik besede«, ki jo imam od takrat vedno pri roki. Ko potrebujem, iz 
nje preberem pesem in pogled na svet je vsaj za nekaj trenutkov bolj 
jasen in nekoliko lepši. Skozi tvoje pesmi sem videla tvojo dušo, a zelo 
sem si želela tudi osebno spoznati obraz izza teh pesmi.
Eno od najinih »naključij«, ki si jih omenila v uvodu, je tudi to, da sva 
obe svojo prvo pesniško zbirko objavili v letu 2019. Jaz sem te s svojo 
Naivo prehitela le za nekaj mesecev :-)
Res je. In tudi jaz sem te najprej spoznala prek tvojih pesmi, ki so 
pravzaprav impresionistične izpovedi, ki jih je napisalo življenje. 
Ob prebiranju njihovih vrstic se mi na trenutke zazdi, kot bi v 
rokah držala neprecenljiv priročnik življenja, ki z nežnimi stihi 
drugo za drugo niza kot nož ostre modrosti, ki izhajajo iz tvojih 
lastnih izkušenj. Zdi se, kot bi želela s svojimi pesmimi bralcu 
prihraniti trpke izkušnje in ga nežno popeljati preko ostrih čeri 
življenja neposredno v varen pristan spoznanj.
Vesela sem, če imajo moje pesmi tak učinek. Pravzaprav z njimi res 
pripovedujem, kaj sem doslej doživela, pa tudi, kaj vse bi še rada 
izkusila. Bralcu bi pa predvsem rada položila na srce, naj z vsemi 
močmi zagrabi priložnosti, ki mu jih ponuja življenje. Naj ga užije z 
vsem srcem, ne glede na leta, ne glede na okoliščine. Dovolj sem 
stara, da lahko svetujem: «Ne zamudi ničesar v življenju!«. Res je, da se 
na tak način človek kar pogosto opeče, in priznam, nekatere izmed 
mojih opeklin so bile zelo hude; a ko danes pogledam nazaj, mi ni žal. 
Vse je bilo tako, kot je moralo biti. 
A pesmi niso tvoj edini način izražanja oz. komuniciranja. V tebi 
se skriva tudi talent ustvarjanja podob. Je tudi ta je na površje 
prišel šele v zadnjih letih ali pa je le za nekaj časa poniknil in se 
zdaj spet vrnil? 
Ha! Rišem od letos poleti. V Domu starejših občanov, ki je zadnjih 
devet let moj dom, je bila organizirana delavnica risanja in sem šla 
(op. a.: to je najbrž posledica prej omenjene modrosti – izkoristi vse, 
kar ti življene ponuja ;-) ). In v svoje veliko presenečenje sem odkrila, 
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da moje roke v sebi skrivajo podobe, ki si jih močno želijo spraviti na 
platno. Od takrat (tudi) rišem. Ravno danes sta me sin in snaha 
razveselila z rojstnodnevnim darilom – z novo zalogo platen in 
obsežno paleto akrilnih barv. Me že srbijo dlani. Ha, ha, ha.
Na misel mi je prišlo, da imam to morda v genih, saj vem vsaj za enega 
slikarja v našem rodu, in sicer po mamini strani – bratranca Florisa 
Oblaka. Malo pa je zagotovo kriva tudi trma. Na hodnikih našega 
doma je obešeno več slik. Ena, slika  akademskega slikarja Janeza 
Kovačiča, mi je še posebej ljuba. In ker je drugače nisem mogla imeti, 
sem si jo naslikala sama ;-) . O njej sem napisala tudi pesem, objavljeno 
v moji prvi zbirki pod naslovom »Bilo je nekoč«.
Po preboleli koroni imam občutek, da moje misli še niso take kot prej, 
in pesmi mi gredo težje iz glave (»Korona, ta neusmiljena pošast, šele 
ko jo preboliš, jo spoznaš.«).
Hkrati pa se mi zdi, kot da bi sedaj skozi risanje moje pesmi pravzaprav 
dobile barve. Poleg tega se mi jih je od zadnje zbirke nabralo že toliko 
novih, ki kličejo po tem, da bi jih izpustila v svet, da moram najprej 
poskrbeti zanje. Z velikim veseljem sporočam, da so trenutno v tisku 
:-) . Tako da je vse v redu.
 

Mojca Pristavec Đogić

Voščilo in povabilo mladih in 
družin za božič in leto 2022
V času božičnih in novoletnih praznikov si med seboj izmenjamo 
veliko lepih želja, da bi bili zdravi, živeli v miru in imeli druge dobrine. 
Ob tem pa je prav, da se spomnimo tudi na pregovor, da besede 
mikajo in le dejanja premikajo. Zato vas vabimo, da namesto raket in 
petard, ki ogrožajo naše domače in druge ljudi, živali ter celotno 
stvarstvo in ustvarjajo nasprotje vsebine voščil, raje kupimo živež za 
prezeble ptice in divjad ali damo v druge dobrodelne namene. Vsi 
vemo, da je grmenje in bliskanje škodljivo. Je pa tudi opomin 
staršem, vzgojiteljem in učiteljem, da vsak na svojem področju res 
še vedno premalo naredimo za varstvo narave in okolja. 
V imenu občinskega društva podeželske mladine in družin Brezovica 
vam želimo doživet božič, blagoslovljeno leto 2022 in da bi vse 
dobre želje uresničevali skozi celo leto.
 

ODPMD Brezovica, Drago Stanovnik
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Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sodelavcem, sosedom, 
prijateljem in znancem za izrečena sožalja, podarjeno cvetje 
in sveče.  Zahvaljujemo se pogrebni službi, g. župniku za 
poslovilni obred  in pevkam za sočutno izvedbo.

Mož Rudi, hčerki  Irena  in Andrejka  ter vnukinja Lisa.

Ob smrti mame, hvala vsem sorodnikom, sosedom in 
znancem za izrečeno sožalje, sveče, prelepe ikebane in 
venec. Hvala gospodu župniku in sestri Anici. Hvala 
pogrebni službi Pieta za lepo izpeljan obred.

Vsi njeni.

Pomlad bo na tvoj vrt prišla
in čakala, da prideš ti,
in sedla bo na rožna tla
in jokala, ker te ni.
(S. Gregorčič)

MILENA TEKAVČIČ 
(25. 12. 1942–8. 12. 2021)

MARIJA VELKAVRH 
(11. 9. 1926–31. 10. 2021)

ZAHVALE

Dodatna sredstva za zdravstvo
V letošnjem letu smo tudi zaradi pomoči EU s sredstvi za okrevanje 
namenili veliko več sredstev za zdravstvo kot v vseh preteklih letih. V 
DZ je bil sprejet Zakon o nujnih investicijah v zdravstvo, ki v naslednjih 
10- ih letih prinaša 2 milijardi investicij v zdravstvo. Za oba univerzitetna 
klinična centra je namenjenih 763 milijonov evrov, 557 milijonov evrov 
za razvoj in modernizacijo splošnih bolnišnic in negovalnih bolnišnic 
ter domov po vsej Sloveniji. Za področje izobraževanja, izboljšanja in 
povečanja kapacitet fakultet bo na voljo 250 milijonov evrov. Kar 200 
milijonov evrov je namenjenih za sofinanciranje v izboljšavo 
infrastrukture na primarnem nivoju. To v povprečju pomeni tri milijone 
evrov na zdravstveni dom v Sloveniji. Na podlagi dodatnih sredstev za 
primarni nivo je bil sprejet Aneks k splošnemu dogovoru, ki prinaša 
izboljšave tudi za občino Brezovica, in sicer dodatni program za 

družinsko medicino ter zobozdravstvo za odrasle. Zaradi velikega 
priseljevanja v primestne občine je veliko novih in starih občanov 
ostalo brez osebnega zdravnika in zobozdravnika. Z odobritvijo 
dodatnega programa bo dodatnih 800 občanov dobilo osebnega 
zdravnika in približno 400 občanov zobozdravnika. V zadnjih 20 letih 
se program za zobozdravstvo ni povečal, čeprav je potreb vedno več. 
Program se je povečal zobozdravniku Zobna d.o.o.  ter osebnima 
zdravnikoma dr. Danici Rotar in dr. Katarini Planinec, ki bodo na podlagi 
odobrenega sprejemali nove paciente.
To zadnje pisanje lahko zaključim z besedami: »Ker ste nam leta 2018 
dali glas, lahko danes izpolnjujemo svoje obljube. Sredstev je dovolj, a 
pomembno je, za kaj jih namenjamo. In mi jih namenjamo za ureditev 
področij, ki so bila v zadnjih letih zanemarjena. 

Alenka Jeraj, poslanka v Državnem zboru Republike Slovenije



UPRAVA 
OBČINE BREZOVICA

URADNE URE:
Občina Brezovica
Tržaška cesta 390
1351 Brezovica

PON.:  od 9.00 do 12.00
SRE.:    od 9.00 do 12.00 in
             od 14.00 do 17.00
PET.:    od 9.00 do 13.00

Telefon: 01 360 17 70
Faks: 01 360 17 71
E-pošta: info@brezovica.si
Spletno mesto:
www.brezovica.si

NASLEDNJA ŠTEVILKA 
PREDVIDOMA IZIDE
31. 1. 2022

PRISPEVKE IN OGLASE
SPREJEMAMO DO
20. 1. 2022.

Izdajatelj: Občina Brezovica
Izvedba: AMC produkcija d.o.o.

Kontakt uredništva:
Jakob Rus, Karmen Pograjec 
tel.: 040 218 888
mail: barjanskilist@brezovica.si

Prelom: AMC produkcija d.o.o.
Tisk: Tiskarna Evrografis, d.o.o.
Naklada: 4.200 izvodov

Prispevke nam lahko pošiljate na 
elektronski naslov uredništva.
Dolžina posameznih prispevkov je 
omejena na 3.000 znakov s presledki.
Uredništvo si pridržuje pravico do 
krajšanja predolgih prispevkov.

ZAHVALE

IVAN KUMŠE
z Rakitne

(1931–2021)

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem in znancem za izrečeno sožalje, cvetje in 
sveče. Posebna zahvala ge. Mojci Kranjc, župniku g. Jožetu Trevnu za lep obred ter pogrebni 
službi Vrhovec.

Vsi njegovi.

ANKA GALIČ, roj. GRUM
z Brezovice

PETRIČ MARIJA
z Jezera

(1. 8. 1930–8. 11. 2021)

NIKOLAJ BEZEK
z Rakitne

(8. 12. 1957–2. 12. 2021)

Srce je omagalo,
tvoj dih je zastal,
a nate spomin 
bo večno ostal.

Bremena v življenju te niso zlomila,
a bolezen iz tebe vso moč je izpila.
Za tabo je ostala velika praznina,
le tvoj nasmeh nam v srcih še živi
in nihče ne ve, kako zelo boli.

Kogar imaš rad
nikoli ne umre
samo daleč, daleč je ...

Bila si včeraj, 
si danes,
in boš jutri
vedno v naših srcih.

Ob hitri izgubi naše mami in mame se domači sin Milan, hči Mojca, vnukinja Anja in vnuk Gašper 
zahvaljujemo vsem, ki ste jo pospremili na zadnji poti, sosedom, pogrebni službi Pieta in 
gospodu župniku za lepo slovo.

Vsi njeni.

Ob boleči izgubi drage mame, babice, prababice in sestre se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste 
jo imeli radi, in vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi njeni.

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, sodelavcem, prijateljem in znancem za izrečena 
sožalja, besede tolažbe, darovano cvetje, sveče, darove za cerkev in svete maše. Hvala ge. Saši 
Prelog in ostalemu medicinskemu osebju za skrb in podporo v času bolezni, župniku g. Jožetu 
Trevnu za lep obred, rakiškim pevcem in gasilcem.

Vsi njegovi.

Lokalne novice iz Občine Brezovica lahko poslušate 
vsak dan med delavnikom na Radiu 1 Krim 90,60 MHz FM.


